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آیت الله »عباسعلی اختری« درگذشت
اختری«،  »عباســعلی  آیت الله 
نماینــده مردم تهــران در مجلس 
خبرگان رهبری شامگاه دوشنبه دار 

فانی را وداع گفت.
به گزارش فارس، وی به دلیل بیماری 
سرطان، از چند روز گذشته در بیمارستان 

بستری بود.
به گزارش ایرنا، بنابر اعلام دفتر مرحوم 
آیت الله عباسعلی اختری)ره( نظر به اینکه 
ایشان سال ها امام جماعت مسجد جامع جمهوری تهران بودند، مراسم تشییع و 
وداع با پیکر آن مرحوم امروز چهارشنبه ١١ آبان، ساعت ٩ صبح ابتدا مقابل این 
مسجد واقع در خیابان جمهوری اسلامی برگزارشده و سپس پیکر به شهرری منتقل 
و از میدان اصلی به سمت حرم مطهر حضرت عبدالعظیم حسنی)ع( تشییع و در 

جوار این مرقد منور به خاک سپرده خواهد شد.
آیت الله اختری؛ از شکنجه و زندان ساواک تا امامت جمعه و نمایندگی مجلس

آیت الله عباسعلی اختری، نماینده مردم تهران در مجلس خبرگان رهبری که 
در ۸۳ سالگی به دیدار حق شتافت، در سراسر عمرش تحولاتی از شکنجه و زندان 

ساواک تا امامت جمعه و نمایندگی مجلس را تجربه کرد.
آیت الله عباســعلی اختری در سال ١۳١۸ شمسی در سرخه و در خانواده ای 

روحانی به دنیا آمد.
او تحصیــلات خود را تــا اخذ دیپلم در زادگاه خــود ادامه داد و تحصیلات 
حوزوی را هم در حوزه علمیه مشهد آغاز کرد و ۲۰ سال در آن حوزه به تحصیل 

و تدریس پرداخت.
وی سپس به حوزه علمیه قم رفت و در درس های خارج فقه و اصول مراجع قم 
شرکت کرد و در آن حوزه از محضر آیات غضنفری، سبزواری، فشارکی، مؤمن قمی 

و محمدعلی گرامی بهره برد.
ســپس دوباره به مشهد بازگشــت و در درس خارج فقه و اصول آیات عظام 

میلانی، وحید و فلسفی حاضر شد.
وی پــس از مدتــی به تهران رفت و از مدرســه دارالفنون مدرک مدرســی 

دریافت کرد.
با آغاز نهضت حضرت امام)ره( در خرداد ١۳۴۲ به نهضت مزبور پیوست و در 
جریان اعزام روحانیان به خدمت سربازی، همراه مرحوم  هاشمی رفسنجانی دستگیر 

و به خدمت سربازی اعزام شد.
او در ســال ١۳۵۴، با ایراد ســخنرانی های افشــاگرانه در تهران، به مبارزات 
خود ادامه داد و به خاطر این سخنرانی ها، دستگیر و تحت شکنجه و آزار و اذیت 

ساواک قرار گرفت.
پــس از آزادی از زنــدان مبارزات خود را ادامه داد تا اینکه مجدداً در رمضان 
١۳۵۷ دســتگیر شد و به زندان افتاد ولی در آستانه پیروزی انقلاب اسلامی و در 

اثر شتاب گرفتن انقلاب از زندان آزاد شد.
بعد از پیروزی انقلاب اســلامی ابتدا به سمت ریاست کمیته انقلاب اسلامی 

شهرستان شیروان منصوب شد.
ســپس در سال ١۳۵٩ عهده دار مدرســه عالی کانون اسلامی اراک شد و با 

حرکت های انحرافی که در آنجا ایجاد شده بود به مبارزه پرداخت.
او در ١۳۶۰، طی حکمی از ســوی حضرت امام)ره(، به امامت جمعه سمنان 

منصوب شد.
به دنبال شــهادت عبدالمجید دیالمه نماینده مشــهد در اولین دوره مجلس 
شــورای اسلامی، در انفجار دفتر حزب جمهوری اسلامی، با اصرار شهید بزرگوار 
حجت الاسلام  والمسلمین  هاشمی نژاد، کاندیدای نمایندگی مجلس شد و توانست 

با آرای قابل توجهی به مجلس شورای اسلامی راه یابد.
در مجلس، در کمیسیون اقتصادی و دارایی فعالیت کرد و مدتی هم نایب رئیس 

کمیسیون فوق بود.
پس از پایان کار مجلس اول، به قضاوت در یکی از شــعب دیوان عالی کشور 
پرداخت. ســپس به عنوان نماینده امام)ره( در استان سمنان و امام جمعه سمنان 

منصوب شد.
او همزمان با فعالیت های سیاســی به تدریس در دانشگاه های شهید بهشتی 

تهران و نیز دانشگاه تهران و دیگر فعالیت های علمی- آموزشی پرداخت.
در ١۳۷٩ شمســی به عضویت شورای سیاســت گذاری ائمه جمعه سراسر 
کشــور درآمد و در ١۳۸۰ از امامت جمعه ســمنان استعفا داد و به امامت جمعه 

شهرری منصوب شد.
وی در انتخابات هفتمین دوره مجلس شورای اسلامی، کاندیدای نمایندگی 
از حوزه انتخابیه تهران بزرگ بود که توانست به مجلس شورای اسلامی راه یابد.

مرحوم اختری در انتخابات میان دوره ای خبرگان رهبری )دوره پنجم( که در 
دوم اسفند ١۳٩۸ برگزار شد، به عضویت خبرگان رهبری درآمد.

از آثار او می توان به مواردی چون آشــنایی با قرآن، امام و احیای ارزش های 
انقلاب اســلامی، تولی و تبری، درخشــش علی)ع( در قرآن، نقش انتظار در سیر 
تاریخ، نظری به آیین جهاد در قرآن، جوان بر سر دوراهی، مدیریت فرهنگ کار، 

سیمای کارگزاران از دیدگاه اسلام و... اشاره کرد.
سخنگوی وزارت خارجه در مصاحبه با روزنامه »وچرنی لیست« کرواسی:

با روسیه همکاری دفاعی داریم
و ارتباطی به جنگ اوكراین ندارد

سخنگوی وزارت امور خارجه بار دیگر تحویل پهپاد و کمک نظامی 
به روسیه برای استفاده در جنگ اوکراین را قویا رد کرد و گفت: با روسیه 

همکاری دفاعی داریم و ارتباطی به جنگ اوکراین ندارد.
ناصر کنعانی ســخنگوی وزارت امــور خارجه جمهوری اســلامی ایران در 
گفت وگویی با خبرنگار روزنامه »وچرنی لیســت« کرواسی به سؤالات مطرح شده 

در خصوص مسائل مختلف داخلی و بین المللی پاسخ داد.
خبرنگار درباره جزییات گفت وگوی تلفنی اخیر امیرعبداللهیان و »گردان گرلیچ 
رادمان« وزیر خارجه کرواســی ســؤال کرد که کنعانی در این باره گفت: با توجه 
به مناســبات خوب حاکم بر روابط ایران و کرواسی، گفت وگوی خوبی انجام شد. 
وزیر امور خارجه ایران ضمن تشریح مواضع جمهوری اسلامی تأکید کرد که ایران 
قویا مخالف جنگ و تسلیح هر یک از طرفین جنگ در اوکراین است. به مقامات 
اوکراین هم گفته ایم چنانچه ســندی در خصوص استفاده از پهپادهای ایرانی در 

جنگ اوکراین وجود دارد، ارائه کنند.
کنعانی اضافه کرد: البته ایران سال هاست که با روسیه همکاری دفاعی دارد، اما 
از جنگ علیه اوکراین حمایت نکردیم. آقای گردان گرلیچ رادمان وزیر امور خارجه 
کرواسی ضمن اعلام حمایت کرواسی از احیای برجام اظهار داشت که مواضع طرف 
ایرانی را به اطلاع همکارانش در اتحادیه اروپا خواهد رساند. موضوع توسعه و ارتقای 

روابط دوجانبه نیز یکی از موضوعات مهم این گفت وگو بود.
خبرنگار همچنین سؤال کرد اینکه روسیه از ایران موشک های بالستیک دوربرد 
درخواســت کرده، چقدر صحت دارد؟ که کنعانی عنوان کرد: ایران و روســیه در 
سال های پس از فروپاشی اتحاد جماهیر شوروی و پس از عبور از فراز و نشیب های 
تاریخی در روابط دوجانبه، تصمیم گرفتند با تکیه بر منافع مشترک دو ملت، روابط 
مستحکم تر و مشارکتی فعال در تحولات منطقه ای و جهانی در مسیر صلح و ثبات 
داشته باشند. دولت ایران دارای نقشه راه جدیدی مبتنی بر سیاست خارجی متوازن، 
فعال و هوشمند با تاکید بر همکاری با همه همسایگان به ویژه فدراسیون روسیه 
و پیشبرد دیپلماسی اقتصادی بوده و مصمم است همکاری های دو و چندجانبه با 

این کشور را بیش از پیش گسترش دهد.
وی ادامه داد: با توجه به اراده جدی رهبران دو کشور برای توسعه مناسبات، 
نزدیکی هر چه بیشتر جمهوری اسلامی ایران و فدراسیون روسیه از طریق استحکام 
پایه های مردمی روابط دوجانبه به ویژه در عرصه های اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی 
و گردشگری از جمله راهکارهای مهمی است که در دستورکار دو کشور قرار گرفته 
است. در همین چارچوب ما سال هاست که با روسیه همکاری دفاعی داریم و این 
ارتباطی به جنگ اوکراین ندارد. ما از جنگ علیه اوکراین حمایت نکردیم و خواهان 

حل مشکل از طریق گفت وگو هستیم. این سیاست اصولی ما است.

درمکتب امام

سلاح تبلیغات، برنده ترین سلاح ها
سلاح تبلیغات، برنده تر از کاربرد سلاح در میدان های جنگ است؛ 
باید از اســلحه تبلیغات آنها بیشتر ترسید و متأسفانه ما در این زمینه 
ضعیف هستیم. ما باید روحیه خود را تقویت کرده و با تمام وجود این 
را بپذیریم که می توانیم روی پای خودمان بایســتیم. این خیلی مهم 
است که متخصصین ما اتکا به تخصص خود کرده اند. ]...[ نقشه ای بود 
برای تضعیف روحیه متخصصین مــا تا خیال کنند در تمام زمینه ها 
عقب افتاده هستند. ما امروز باید مصمم باشیم تا در تمام رشته ها جلو 
بیفتیم. شما که قسمتی از تبلیغات دست تان است، باید در این زمینه 

کوشش کنید تا مردم باور کنند چیزی از سایرین کم ندارند.
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استیضاح وزیر صمت رأی نیاورد

اعتماد دوباره مجلس به فاطمی امین
نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

وقاحت بانیان وضع موجود
طلبکاری به جای پاسخگویی!

سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد روز گذشته متنی از اسحاق جهانگیری معاون اول دولت تدبیر و امید را به عنوان تیتر 
یک خود بازنشر داده که وی در این متن مدعی شده است: » اگر قدرت مردم را عملا نبینیم، صداي آنان 
به ویژه زنان و جوانان را به موقع نشنویم و قدرت انتخاب مردم را محدود کنیم، آنان قدرت خود را به نحو 
دیگري اعمال مي کنند که در این صورت ممکن اســت همه ضرر کنند. کشور امروز در شرایط دشواري 
است. مردم مهم ترین سرمایه ایران هستند و انسجام و وحدت ملي اصلي ترین مولفه قدرت و بازدارندگي 
ملي ایران بوده و هست. با اجراي دقیق و کامل قانون اساسي راه را براي گفت وگوي ملي باز کنیم. در این 
بین دولت و مجلس در عین یکدستي، بدانند باید با تدبیر و عقلانیت و انعطاف هرچه بیشتر به مسائل 
کنوني کشور و درخواست هاي مردم بپردازند. در این شرایط، بار مسئولیت آنها از همه سنگین تر است. هر 

که بامش بیش برفش بیشتر.«
در این باره گفتنی است اگر وقاحت تصویر داشت قطعا و حتما شبیه طیف مدعی اصلاحات و مسئولان 
دولت بر آمده از این طیف در دوره ۸ سال گذشته بود که با بی تدبیری ، بی کفایتی و نالایقی خود خسارات 
جبران ناپذیری به اقتصاد کشور و معیشت مردم وارد آوردند و موجبات ناامیدی و سرخوردگی اقشار مختلف 
مردم به ویژه نسل جوان را فراهم کردند و در نهایت بی هیچ دستاورد یا اقدام مثبتی برای مردم ، کشور را با 

کوهی از مشکلات و معضلات لاینحل تحویل دادند و به ریش ملت خندیدند و رفتند. 
این درحالی است که همین دولتمردان بی کفایت و نالایق قبلی به جای پاسخگویی نسبت به فجایع 
دوران مدیریتی خود یا خدمت رسانی و گره گشایی از مشکلات مردم، به هنگام وقوع اغتشاشات و موج سواری 

دشمن، وقیحانه از پدیده موهومی به نام حمایت از حق اعتراض دم می زدند! 
در حالی که مردم عادی که در مقام اعتراض جای خود دارند اما روحانی و مدیرانش صاحب نظران منتقد 
را بارها با انواعی از ناسزاها و اهانت ها نواخت که در تاریخ دولت های پس از انقلاب بی سابقه است. توهین هایی 

که حتی موجب شرمندگی برخی دولتیان در محافل رسانه ای و دانشگاهی و سیاسی و کارشناسی شد.
اغتشاشگران؛ آتش زدن آمبولانس  ها و حکایت دجال  ها

روزنامه شرق در سرمقاله خود نوشت: »یکی از عوارض ادامه اعتراضات در ایران و نوع مواجهه با آن 
تخریب محیط بین المللی برای سیاست خارجی بوده است. خودداری از هرگونه شناسایی ابعاد این اعتراضات 
و ادامه نادیده گرفتن بخش هایی از جامعه که تاکنون دیده نشده اند، سیاست خارجی را بیش ازپیش با مشکل 

مواجه کرده و در صورت ادامه این وضع ممکن است آن  را آسیب پذیر تر کند.«
در ادامه این نوشتار می خوانیم: »مسئله این است که توجه جامعه بین المللی به اتفاقات در ایران تنها 
ناشی از آنچه در ایران می گذرد، نیست و برخی کشورها انگیزه های مضاعفی برای پرداختن به آن یافته اند. 
نوع شعارها و خواسته های معترضان ایرانی تاکنون در خاورمیانه سابقه نداشته است. توجه افکار عمومی 
بین المللی به تحولات ایران که احزاب، سیاستمداران و نمایندگان پارلمان ها را حساس کرده، عامل مهم 
دیگری است. تحرک برخی ایرانیان در خارج از کشور و ایجاد محدودیت هایی برای ادامه تحرک لابی های 
ضدجنگ و ضدتحریم نیز اثرگذار بوده است. به این ترتیب، نگاه جهانی به اعتراضات در ایران از اصل موضوع 

فراتر رفته و به دلایلی که به اختصار ذکر شد، ابعاد گسترده تری یافته است.«
این متن در ادامه افزوده: »علاوه بر اقدامات برخی کشــورها در محدود کردن روابط دوجانبه با ایران، 
اعمال فشار از طریق ارکان مختلف سازمان ملل نیز در دستور کار قرار گرفته است. در یکی، دو ماه اخیر 
دبیرکل سازمان ملل و سخنگوی او مطالبی را درمورد اعتراضات در ایران مطرح کرده اند. هفته گذشته نیز 
مدیرکل سازمان بهداشت جهانی در توئیتی مطالبی درباره »افزایش کشته ها و مجروحان در اعتراضات« 
و دسترسی همگان به درمان و »استفاده مناسب از خودروها و تأسیسات پزشکی و تسهیل کار کارکنان 

درمانی« مطرح کرد.«
در مورد دیدگاه طیف موسوم به اصلاح طلب در مورد اغتشاشات پیش از این گفته ایم. اینکه این جماعت 
حمله به پلیس با سلاح گرم و سرد، شکنجه نیروهای بسیج تا حد مرگ، حمله به مراکز نظامی و مذهبی، 
توهین های بسیار زشت و زننده که حاوی رکیک ترین کلمات است و... را اغتشاش نمی داند و آن را اعتراض 
می نامند گویای نکات بسیاری است. این به این معناست که طیف موسوم به اصلاح طلب نه اینکه نداند اینها 
پارامترهای اغتشاش و آشوب است بلکه این طیف همواره تلاش می کند تا به آن طرفی متمایل شود که 
باد می وزد... یعنی منافع زنجیره ای ها اکنون با اغتشاش و آشوب گره خورده لذا باید آن را اعتراض بنامند.
نکته دیگر اینکه این متن براساس مواردی که در سطرهای بالا گفته شد اغتشاشات را اعتراض می نامند 
بنابراین به شناسایی اعتراض آنها پرداخته است. وگرنه با کسانی که رفتارهایی چنین وحشیانه در پیش 

گرفته اند چگونه می توان به گفت وگو پرداخت؟!
در بخش دیگری از این متن به ادعاهای مدیرکل سازمان بهداشت جهانی پرداخته که »استفاده مناسب 
از خودروها و تأسیسات پزشکی و تسهیل کار کارکنان درمانی« این اظهارات از جانب آن مدیرکل چندان 
دور از ذهن نیست چرا که اکثر این دست سازمان ها آلت دست نظام سلطه هستند یا در بهترین حالت 
اخبار به صورت نادرســت به آنها می رســد اما باعث تاسف است که اشخاصی که در ایران هستند چنین 
اظهاراتی را تکرار می کنند. در هفته دوم شروع اغتشاش ها بود که اعلام شد تاکنون ۶۰دستگاه آمبولانس 
توسط اغتشاشگران به آتش کشیده است. به عبارتی اغتشاشگران آمبولانس ها را آتش می زنند، مدیرکل 
سازمان بهداشت جهانی از استفاده مناسب از خودروها برای تسهیل در درمان مجروحین داد سخن می راند 

و در نهایت رسانه هایی از قبیل روزنامه های زنجیره ای به جمع بندی اقدامات دو گروه قبل می پردازند.

در جلسه استیضاح وزیر صنعت، معدن و تجارت 
نمایندگان پس از استماع سخنان موافقان و مخالفان 
به فاطمی امین رای اعتماد دادند قالیباف در این زمینه 
گفت: این اعتماد مجدد فرصتی برای وزیر اســت تا 
طرح ها و قول هایی که داده را به نتیجه برســاند تا 
تحول اساسی را که مردم بتوانند آن را احساس کنند 

ایجاد نماید.
نشست علنی نمایندگان مجلس شورای اسلامی صبح 
دیروز در حالی آغاز شد که دستورکار جلسه بررسی استیضاح 

وزیر صنعت، معدن و تجارت بود.
جلسه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی برای بررسی 
درخواســت تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
مبنی بر استیضاح فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و تجارت 
به ریاست محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی و با 
حضور اکثریت نمایندگان آغاز شد. طرح استیضاح فاطمی امین 

در تاریخ ۲۷ مهرماه اعلام وصول شد.
سیدرضا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و تجارت در 
روند بررسی استیضاح و پس از قرائت پیام رئیس جمهور، با 
اشاره به اینکه در یک سال گذشته اقدامات زیادی در حوزه 
خودرو در وزارت صمت اتفاق افتاده، گفت: در مهرماه سال 
گذشته سازمان بازرسی کشور گزارشی تهیه کرد و انتقادات 
جــدی به بحث تولید خودرو وارد بود که صد و هفتاد هزار 
خودرو کف پارکینگ بود که یک سپر نداشته یا چراغ نداشت، 

اما حالا این مورد صفر است یعنی مدیریت شد.
وی افزود: خودرو کالایی اســت که روزی پنج هزار تا از 
آن تولید می شود و اگر قطعه ارزان تولید نشود یعنی خودرو 
کف پارکینگ است و الان این مورد حل شده  است. مشکل 
نقدینگی بدون یک ریال کمک از بانک مرکزی حل شده است 
ما ۳۰۰ درصد رشد تولید خودرو کامل داشتیم ما ۳۰۰ درصد 
افزایش تولید وانت و ۴۵۰ درصد افزایش تولید و ۷۸ درصد 
افزایش تولید اتوبوس و کابین کشنده داشته ایم همین اتفاقات 
باعث شد که دو هفته قبل ما فرآیند قرعه کشی برای فروش 

خودرو را حذف کردیم.
فاطمی امیــن همچنین با بیان اینکه ان شاءالله ســایر 
موارد نیز به کمک شما و مدد الهی حل خواهد شد، تصریح 
کرد: زمانی  در سال گذشته خودروسازان برای فروش خودرو 
منت می گذاشتند اما حالا به فکر فروش قسطی خودرو هستند 
و این یعنی تولید اضافه شــده  است. ما تا زمانی  که تولید را 
اضافه نکنیم هیچ مسئله ای حل نمی شود و الحمدلله در اولین 

هدف گذاری به رشد خودرو رسیدیم.
وزیر صنعت، معدن و تجــارت با بیان اینکه اگر اثبات 
شود در واردات خودرو با شرکت من قرارداد بسته اند استعفا 
می دهم، اظهار کرد: این حرف را نمی  بخشم و از آقای قالیباف 

می خواهم پیگیری قضایی شود.
رأی اعتماد دوباره مجلس به فاطمی امین

با پایان سخنان موافقان و مخالفان استیضاح، رأی گیری 
برای اعتماد یا عدم اعتماد به فاطمی امین برگزار شــد که 
درنهایت نمایندگان مجلس شورای اسلامی دوباره به وزیر 

اعتماد کردند.
فرصتی برای تحول اساسی

محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی پس از 
پایان بررسی تقاضای استیضاح وزیر صنعت، معدن و تجارت، 
گفت: ضمن تبریک به برادر عزیزمان آقای فاطمی امین این 
نکته را باید بگویم که ان شــاءالله این اعتماد مجدد مجلس 
فرصتی برای وزیر است تا طرح ها و قول هایی که داده است 
را به نتیجه برســاند تا تحول اساسی که مردم بتوانند آن را 

احساس کنند را ایجاد نماید.
رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: این وزارتخانه 
مهم ترین وزارتخانه اقتصادی ما است که در اشتغال، معیشت 
و ارزآوری کشور بسیار موثر است، خصوصا اینکه مردم ما از 
گرانی   ها در کالاهای غیراساســی هم رنج می برند، از این رو 
تمامی اقلام غیراساسی که بی دلیل قیمت آنها افزایش پیدا 
می کند در دست ایشان و همکاران وی در این وزارتخانه است.

وی با تاکید بر اینکه در زمینه قانون ساماندهی خودرو 
با همه مسیرهایی که تا مجمع رفت، مجلس ایستاد و دولت 
نیز با این موضوع موافق بود، عنوان کرد: ساماندهی خودرو 
تحولی در تولید داخل و ساماندهی در واردات خودرو است 

که مردم توقع دارند.
رئیس قوه مقننه خاطرنشــان کرد: امیدواریم این رأی 
اعتماد در شــرایط فعلی به وزیر باعث خیر و برکت و حل 

مشکلات مردم شود.

پاسخ قالیباف به یک خبر نادرست
لطف الله ســیاهکلی عضو کمیســیون صنایع و معادن 
مجلس شورای اسلامی صبح دیروز در جریان بررسی استیضاح 
وزارت صمت ادعایی را به این شکل بیان کرد: استیضاح وزیر 
صمت باید ۳ ماه پیش اعلام وصول می شد، آقای رئیس جمهور 
بــا آقای قالیباف تماس می گیرد و مطرح می کند که ۲ ماه 
فرصت دهید تا وزارتخانه را به ۲ وزارتخانه تقسیم کنیم اما 

با وجود گذشت ۳ ماه این امر محقق نشد.
در ادامه محمدباقر قالیباف رئیس مجلس درخصوص 
اظهارات لطف الله ســیاهکلی نماینده مردم قزوین و آبیک و 
البرز نسبت به تفکیک وزارتخانه صنعت، معدن و تجارت به دو 
وزارتخانه گفت: باید عنوان شود که مرکز پژوهش های مجلس 
و کمیسیون و تعدادی از کارشناسان این موضوع را بررسی و 
نهایتاً به جمع بندی تخصصی برای تفکیک وزارتخانه صمت 

به دو وزارتخانه نرسیده اند.
دستور رئیسی برای استمهال وام کشاورزان خسارت دیده

ذبیح الله اعظمی ساردویی سخنگوی کمیسیون کشاورزی 
آب و منابع طبیعی و محیط زیست در گفت وگو با خبرگزاری 
فارس در تشریح جلسه روز دوشنبه ٩ آبان این کمیسیون با 
آیت الله ابراهیم رئیسی رئیس جمهور اظهار کرد: در این جلسه 
در مورد برنامه الگو کاشت مباحثی مطرح شد ما درخواستی 
برای تامین الزامات این طرح داشتیم؛ رئیس جمهور گفتند 
مــا تمام تلاش مان را می کنیم تا همه ماشــین آلات و همه 

نهاده های کشاورزی لازم فراهم تا این طرح محقق شود.

سخنگوی کمیسیون کشاورزی مجلس در ادامه گفت: 
در این جلسه در مورد امهال و استمهال وام های کشاورزی 
در مناطق سردسیر سرمازده و خســارت دیده نیز مواردی 
مطرح شــد که رئیس جمهور با نظر مساعد دستور پیگیری 

این موضوع را دادند.
اعظمی ادامه داد: مناطقی مثل کرمان که سال گذشته 
محصولات کشاورزی دچار سرمازدگی شد و در میناب نیز 
سه بخشی از محصولات کشاورزی را از بین برد باید سود این 
وام ها بخشیده شود که به آن امهال و استمهال گفته می شود.

وی تصریح کرد: در این جلسه در مورد سیل بند جیرفت 
نیز صحبت شد و رئیس جمهور تاکید کردند که در اسرع وقت 

تامین اعتبار سیل بند خرم از جیرفت تا رودبار انجام شود.
تعیین راهکارهای بازگشت منابع حاصل از صادرات

محمدرضــا پورابراهیمی داورانی رئیس کمیســیون 
اقتصادی مجلس در تشریح نشست مشترک با رئیس بانک 
مرکزی، اعضای اتاق بازرگانی و نمایندگان تشکل های بخش 
خصوصی که صبح دیروز برگزار شــد، گفت: پیرو برگزاری 
جلســات مشترک کمیســیون اقتصادی مجلس با فعالان 
اقتصادی در سراسر کشور، آخرین نشست با فعالان اقتصادی 

استان آذربایجان شرقی برگزار شد.
وضعیت صادرات محصولات کشاورزی یکی از موضوعات 
بسیار مهم مطرح شده در این جلسات بود. در همین راستا 
امروز جلســه ای با حضور رئیس بانک مرکزی، نمایندگان 
تشکل های بخش خصوصی، اتاق بازرگانی و اعضای کمیسیون 

اقتصادی برگزار و چند محور بسیار مهم برای افزایش ظرفیت 
صادرات کشور مدنظر قرار گرفت.

وی افزود: اصلی  ترین موضوع مطرح شده در جلسه امروز، 
بررسی نحوه بازگشــت منابع ارزی ناشی از صادرات و نرخ 
تسویه صادرات و همچنین تعهدات ارزی سنوات گذشته بود. 
ابتدا پیشنهاد سازمان توسعه تعاون درخصوص نحوه تسویه 
تعهدات ارزی مطرح شده که می تواند نرخ ارز بازار نیمایی را 
تقویت کرده و با مشوق های صادراتی، صادرات غیرنفتی به ویژه 

محصولات کشاورزی را تقویت کنیم.
وی اظهار کرد: پیشنهاد دومی که از ناحیه کمیسیون 
اقتصادی مجلس مطرح شد، ایجاد بازار توافقی درخصوص 
محصولات کشاورزی از طریق حواله بود. خوشبختانه تجربه 
اجرایی شــدن بازار توافقی اســکناس با اقدام بانک مرکزی 
نتیجه داده و این تجربه می تواند در بخش های دیگری نیز تا 
سقف های مشخص اجرایی شود. همچنین پیشنهاد رئیس 
بانک مرکزی درخصوص امکان ارائه حواله های ارزی به بانک 
مرکزی و در مقابل آن رویکرد تسویه اسکناس از طریق بازار 
توافقی اسکناس در داخل کشور به عنوان یکی از موضوعات 
بســیار مهم مورد توافق قرار گرفته و مقرر شــد بررســی 

کارشناسی و اجرایی آن در دستورکار قرار گیرد.
پورابراهیمی عنوان کرد: روش های تســویه از طریق 
تهاتر حواله با فعالانی که واردات کشور را انجام می دهند و 
صــادرات در برابر واردات و روش هایی که می تواند موجب 
تســویه با شیوه غیرنقدی  شــود که در کمیسیون مورد 
بررســی قرارگرفته و مقرر شد با هماهنگی بانک مرکزی، 
اتاق بازرگانی و اتحادیه تخصصی صادرات و سازمان توسعه 
تجارت که در این موضوع بســیار مهم مســئولیت دارد، 

جمع بندی لازم انجام گیرد.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس بیان کرد: پیش بینی 
می کنیم بــا وجود همکاری هایی که میان دولت و مجلس، 
کمیسیون اقتصادی، بانک مرکزی، سازمان توسعه تجارت 
و نماینــدگان اتاق بازرگانی شــکل گرفته ظرف مدت یک 
هفته آینده جمع بندی نهایی و اولویت ها مشــخص شــده 
و نظــر فعالان اقتصادی و صادرکننــدگان که موتور اصلی 
جریان صادراتی کشور هستند، شاهد اتفاقات مثبتی باشیم. 
لذا با وجود همکاری ها، صادرات کشور در بخش محصولات 
کشاورزی نسبت به سال گذشته حتما افزایش پیدا خواهد 
کرد. همان طور که وزیر صنعت، معدن و تجارت نیز مطرح 
کردند، پیش بینی ما این است که تراز تجاری کشور که سال ها 
منفی بوده به عدد برابری رســیده و از سال آینده وارد تراز 

تجاری مثبت شویم.

به دیدار  رئیس مجلس شورای اســلامی که 
خانواده شــهید معصومی رفته بود ابراز امیدواری 
کرد که بتوانیم در شرایط سخت امروز مسیر شهدا 

را ادامه دهیم.
محمدباقر قالیباف دوشــنبه شب )٩ آبان( با حضور 
در منزل شهید »سید فریدالدین معصومی« که در حادثه 
تروریستی حمله عناصر داعش به حرم شاهچراغ به شهادت 
رســید، با خانواده و دو فرزند خردسال این شهید دیدار و 

گفت وگو کرد.
رئیس  مجلس شــورای اسلامی در این دیدار با اشاره 
به سفر خود به استان فارس و شهرستان لامرد و پیگیری 
احداث نیروگاه این شهرستان، گفت: سابقه آشنایی من با 
این شهید به این سفر باز می گردد و مجموعه کارهایی که 

ایشان انجام داده اند، مایه افتخار است.
وی افزود: فرهنگ انقلابی، دینی و اهل بیتی ایشــان 
را من در این روزها از دوســتانش شنیده ام و البته ایشان 
به آرزوی خود رسید، اما قطعاً شهادت شان برای خانواده و 

نظام ثلمه بزرگی است.
رئیس  قوه مقننه خاطرنشان کرد: امیدواریم ما نیز در 
شرایط سخت امروز بتوانیم مسیر این شهدا را ادامه دهیم.

رئیس مجلس شــورای اســلامی در بخش دیگری از 
سخنانش با اشاره به حکمت و مشیّت الهی اظهار کرد: در 
طول این سال ها و به ویژه در دوران دفاع مقدس، دوستان 
زیادی را از دست داده ایم، اما وقتی به خاطرات خود و این 
شهدا رجوع می کنیم، در می یابیم که مشیت و حکمتی در 

آن نهفته است و بی شک شهادت این شهید نیز در مسیر 
مشیت الهی بوده است که در آن مکان مقدس و در وقت 

نماز رخ داده است.
وی در ادامه دیدار خود با خانواده شهید معصومی با 
بیان خاطراتی از دفاع مقدس و یاران شــهیدش، گفت: ما 
هرگز نمی توانیم در برابر خواست خداوند و مشیت الهی و 
آنچه که قرار است تقدیر برای ما رقم بزند، ایستادگی کنیم 
و در دوران دفاع مقدس نمونه های بسیاری را می دیدیم که 

گویی خداوند شهدا را از قبل انتخاب کرده است.

شهید سید فریدالدین معصومی نخبه ایرانی، چهارم 
آبان ماه امسال همزمان با نماز جماعت مغرب و عشاء در 
حمله تروریســتی داعش به حرم مطهر احمدبن  موسی 
علیه السلام)شــاهچراغ( به شهادت رســید، از این شهید 
بزرگوار دو فرزند ۳ ساله و ١۲ ساله به یادگار مانده است. 
این شهید نخبه سابقه تحصیل در حوزه علمیه را نیز داشته 
و به خاطر طراحی ربات ماهی از کشورهای اروپایی نظیر 
آلمان دعوت نامه داشته اما آن شهید بزرگوار کار و تلاش 

برای وطنش را بر رفتن به اروپا ترجیح داد.

قالیباف: امیدواریم در شرایط سخت امروز 
بتوانیم مسیر شهدا را ادامه دهیم

رئیس قوه قضائیه در نامه ای خطاب به رئیس 
شــورای عالی قضایی عراق خواستار تسریع در 
رسیدگی، محاکمه و مجازات مرتکبان ترور سپهبد 
شهید حاج قاسم سلیمانی و همراهان ایشان شد.
به گــزارش خبرگــزاری میزان، حجت الاســلام 
والمسلمین محسنی اژه ای طی نامه ای به فائق زیدان، 
رئیس شورای عالی قضایی عراق ضمن ابراز خرسندی 
از برگزاری سه دور مذاکرات کمیته تحقیقات مشترک 
میان مقامات قضایی دو کشــور، نتایــج حاصل از این 

همکاری مشترک را نشــان دهنده اراده دو کشور برای 
مبارزه با تروریسم، برقراری عدالت، حفظ صلح و امنیت 
و گســترش روابط دوســتانه به خصوص همکاری های 

دوجانبه قضایی دانست.
رئیس قوه قضائیه با تاکید بر اینکه ترور ســپهبد 
شــهید حاج قاسم سلیمانی، ابومهدی المهندس و ۸ 
نفر از همراهان ایشــان توســط دولتمردان آمریکا و 
سایر ایادی آنها در خاک عراق مغایر با صلح و امنیت 
بین المللی است،  افزود: این اقدام تروریستی منجر به 

نقض حاکمیت دو کشــور، اصول مسلم شناخته شده 
حقوق بین الملل و همچنین نقض تعهدات بین المللی 
درخصوص حمایت از شــخصیت های رســمی مورد 

حمایت بین المللی شده است.
محســنی اژه  ای، تصریح کرد: اگر چــه این اقدام 
تروریستی توسط رئیس جمهور وقت آمریکا با مشارکت 
برخی مقامات رسمی و سایر کشورها صورت گرفته است، 
لکن سمت آنها مانع مسئولیت و مجازات نیست و اقدامات 
آغاز شده در دستگاه قضایی عراق نیز نشان دهنده عزم 

و اراده آن کشــور جهت دستگیری، محاکمه و مجازات 
این جنایتکاران است.

وی یادآور شد: لازمه برقراری عدالت، رعایت اصل سرعت 
در رسیدگی است. با توجه به اینکه اقدام تروریستی مذکور 
در خاک عراق روی داده و از زمان وقوع آن بیش از دو سال 
گذشته است صدور دستور تسریع در رسیدگی، محاکمه و 
مجازات مرتکبان این جنایت مورد درخواست ملت ایران است، 
در این راستا، قوه قضائیه جمهوری اسلامی ایران همچنان 
آماده تداوم همکاری ها با دستگاه قضایی جمهوری عراق است.

درخواست رئیس قوه  قضائیه از همتای عراقی
 برای تسریع در محاكمه آمران و عاملان ترور شهید سلیمانی

بهادری جهرمی گفت: در پنج ســال گذشته 
کشور فقط بیش از 2 هزار و ۷00 نخبه که از کشور 
خارج شــده بودند به کشور بازگشته اند و بیش از 
10 هزار نفــر از نخبگان علمی در حال همکاری با 
شرکت های دانش بنیان هستند تا منجر به نوآوری ها 

برای حل مشکلات کشور شود.
علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت پیش از ظهر 
دیروز )ســه شنبه( در نشست خبری با اصحاب رسانه با 
گرامیداشت ایام مبارزه با استکبار جهانی و روز دانش آموز 
عنوان کرد: با توجه به اینکه شعار امسال حمایت از تولید 
و اشتغال بوده و شعار دولت سیزدهم نیز حمایت از کسب 
و کار بوده است، موفقیت در حوزه تولید می تواند در نهایت 
منجر به افزایش رفاه مردم شــود. توجه به شاخص های 
تولیدی بســیار اهمیت دارد. تولید ناخالص داخلی ما در 
سه ماهه اول رشد ١/۳ دهم درصدی را نشان می دهد و از 
همین میزان رشد ما در بخش صنعت ١/۵ دهم درصدی 

را نشان می دهد.
ســخنگوی دولت بیان کرد: ما باید سیر رشد را با 
وضعیت رکود رشد در دوره گذشته مقایسه کنیم. در 
حوزه تجهیزات پزشکی در یک ماهه گذشته در تولید 
۵۰۰ محصول تجهیزات پزشکی ۲۵ درصد افزایش و 
صدور پروانه تولید داشتیم. در حوزه صنعت فولاد در 
پنج ماهه نخســت با رشــد ٩/٩ دهم درصدی مواجه 
شــدیم. محصولات فولادی هــم در این بازه زمانی ۸ 
درصد رشد داشتند. در حوزه خودرو سازی تولید خودرو 
رشد کامل داشته است و تقریباً خودرویی در انبارهای 
خودروســازها وجود ندارد و تقریباً تولید به مرز ١۰۰ 

درصد رسیده است.
بهادری جهرمی خاطرنشــان کرد: در صنعت کاغذ 
که دولت حرکت به سمت خودکفایی داده بود، برخی از 
کارخانه های کاغذسازی ما مجدد به چرخه کار برگشته 
و در پنج ماهه ابتدایی ۸/۶ دهم درصد رشــد داشتیم . با 
توجه به سیاست های اصلاحی دولت، برنج در سال زراعی 

اخیر با افزایش ۲۵ درصدی و گندم افزایش ۳۷ درصدی 
داشــته است. افزایش ۶۰ درصدی خرید تضمینی گندم 

نیز داشتیم.
وی افزود: در حوزه برق، افزایش ۶ هزار مگاوات ظرفیت 
تولید در یک سال اخیر بی سابقه بوده است. همزمان اصلاح 

الگو و قاچاق نیز صورت گرفته است.
با سیاست های اتخاذ شده 

شاهد موجی از بازگشت نخبگان بوده ایم 
بهادری جهرمی در رابطه با موج مهاجرت و مدیریت 
دولت در این زمینه تصریح کرد: در پنج سال گذشته کشور 
فقط بیش از ۲ هزار و ۷۰۰ نخبه که از کشور خارج شده 
بودند به کشور بازگشتند و با سیاست های اتخاذ شده موجی 
از بازگشت نخبگان هم شاهد بودیم. برای نمونه سید فرید 
معصومی یکی از این نخبگان بودند که در خارج از کشور 
تحصیل کردند و به کشور بازگشتند و در حادثه تروریستی 

شاهچراغ به شهادت رسیدند.

وی اضافه کرد: این جوان ها که بازگشت داشتند باید 
الگوی جوانان باشــند. برای تقویت حمایت از نخبگان و 
به کارگیــری آنها دولت مصوبات و اقدامات گســترده ای 
داشــته است و بیش از ١۰ هزار نفر از نخبگان علمی در 
حال همکاری با شرکت های دانش بنیان هستند تا منجر 
به نوآوری ها برای حل مشکلات کشور شود. شاهد افزایش 

چشمگیر در حوزه شرکت های دانش بنیان نیز هستیم.
سخنگوی دولت بیان کرد: تفاهم نامه ای برای بورسیه 
کردن نخبگان المپیادی منجر شد ۴۳نفر از رتبه های برتر 
بتوانند در دانشگاه های علوم پایه ثبت نام و تحصیل کنند. 
همچنین مقرر شــد دارندگان مــدرک دکتری در حوزه 
مختلف کشور فعالیت کنند و حمایت مالی و علمی شوند. 
۶آیین نامه از قانون تولید جهش دانش بنیان نیز تصویب 
شده و به اجرا درآمده است. ان شاءالله با تدابیر اتخاذ شده 

مسیر مهاجرت نخبگان معکوس خواهد شد.
بهادری جهرمی در رابطه با برنامه دولت برای حفظ 

امنیت کشور ادامه داد: یکی از راهبردهای دائمی دشمنان 
کشور به ویژه وقتی ناامید از پیشرفت های کشور می شوند 
حمایت از تروریست ها و گروه های تکفیری بوده است. مسیر 

اخیر کشور، مسیر درمان مشکلات بوده است.
وی افزود: وقتی دشــمنان همیشــه بــه اقدامات 
آشوب افکنانه و تروریستی و شبه تروریستی روی می آورند. 
مردم ایران نشان دادند با این اقدامات متحدتر و یکپارچه تر 
و در مسیر حقانیت مصمم تر می شوند. بارها اعلام کردیم 
با این اقدامات خرابکارانه هیچ گونه مماشــاتی نکرده و با 
همه مسببان و بانیان برخورد قاطع صورت خواهد گرفت.

دولت نشان داد به دل مشکلات می رود 
و کار امروز را به فردا واگذار نمی کند

وی در رابطه با اینکه چه میزان از مطالبات و اعتراضات 
اخیر مربوط به جراحی اقتصادی بوده است بیان کرد: همان 
گونه که اشــاره شد همه کارشناسان اقتصادی بر مخرب 
بودن سیستم ارزی سابق اتفاق نظر داشتند. ما دو رویکرد 
داشــتیم که وقتی دردی مشــاهده می شد درمان آن به 
آینده موکول می شــد و از بار مسئولیت شانه خالی شد. 
این دولت نشان داد به دل مشکلات می رود و کار امروز را 

به فردا واگذار نمی کند.
اصلاح اقتصادی صورت نمی گرفت

شاهد تورم بیش از ۸۰ درصدی در کشور بودیم
سخنگوی دولت اضافه کرد: عده ای معتقد بودن درمان 
درد مردم ممکن است برای دولت هزینه آفرینی کند. اگر 
 اصلاح اقتصادی صورت نمی گرفت شــاهد تورم بیش از
۸۰ درصدی در کشور بودیم. اگر به دنبال ارزیابی هستیم 
باید بگوییم اگر آن مسیر پیش می رفت درد و مشکلات 
مردم چگونه بود. افزایش حقوق کارگران، حل مشکلات 
معلمان و افزایش حقوق بازنشســتگان بسته های مالی 

هستند که باید با هم مورد تحلیل قرار گیرند.
بهادری جهرمی خاطرنشــان کرد: تاکید دولت این 
است که مسیر حل مشکلات و خنثی سازی تحریم ها باعث 
شده دشمن به دنبال ایجاد فرصت تنفس مصنوعی باشد.

در نشست خبری سخنگوی دولت مطرح شد

بازگشت 2700 نخبه به كشور  و اشتغال 10 هزار نخبه علمی در شركت های دانش بنیان

اده
خ ز

 شی
لی

د ع
حم

س: م
عک

اصفهان- خبرنگارکیهان:
برای نخستین بار در کشور ورق کورتنِ 
از این  استیل )CORTEN A( که پیش 
از محل واردات تأمین می شــده با اتکا به 
تخصص و تجربــه کارکنان فولاد مبارکه 
طراحی و تولیــد و نیاز صنایع نیروگاهی 

کشور به این نوع ورق تأمین شد.
در پی کســب ایــن موفقیت ارزشــمند 
که ســالانه از خروج مقادیر بســیار زیادی ارز 
جلوگیــری و امکان صــادرات و ارزآوری برای 
کشــور فراهم می کند، بهــزاد بهادرانی، مدیر 
ناحیه نورد ســرد گفت: تنوع بخشــی به سبد 
محصولات تولیدی شرکت از راهبردهای کلان 
فولاد مبارکه است و در ناحیه نورد سرد به منظور 
نائل آمدن به این مهم، دستیابی به دانش فنی 
تولید محصولات متنوع، به خصوص گریدهای 
خاص با ارزش افزوده بالا در ســرلوحه فعالیت 
تمامی گروه های تولید، فرایند و تعمیرات قرار 

گرفته است.

محســن اســتکی، مدیر محصولات سرد 
نیز اظهار داشــت: با توجه به تحریم ها یکی از 
چالش هــا در زنجیره پایین دســتی فولاد وارد 
نشدن ورق های خاص به کشور بود که مشکلات 
فراوانی مانند کاهش تولید و افزایش هزینه را به 

این صنایع تحمیل کرد. 
اما با اقدامات کارشناسی دقیق، مشکلات 
گام بــه گام حل و با کمترین هزینه ممکن، اعم 
از مصرف انرژی و با بازده کیفی مناســب، این 
دســتاورد حاصل شــد. فولاد مبارکه علاوه بر 
رســیدن به دانش فنی تولید به توانایی تولید 

اقتصادی و تجاری این محصول رسیده است.
علیرضا مولــوی زاده، مدیر واحد متالورژی 
و روش هــای تولیــد هــم گفت: بــا توجه به 
محدودیت های موجود در زمینه تولید و توزیع 
برق و لــزوم تأمین حداکثری نیازهای صنعت 
برق کشور، بومی سازی و تأمین گریدهای ویژه 
فولادی مورد نیاز این صنعت در اولویت کاری 

فولاد مبارکه قرار دارد.

تأمین نیاز صنایع نیروگاهی كشور
در فولاد مباركه

شیراز- خبرنگار کیهان: 
قانعی در مراسم تشییع شهدای حمله 
تروریستی به حرم مطهر شاهچراغ، حضور 
پرشور در تشییع این شهدا را نماد ید واحد 
و اتحاد و همبستگی ملت ایران دانست که 

در شیراز به دنیا نشان داده شد.
حمیدرضا قانعی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اســلامی فارس در حاشیه تشییع شهدای حرم 
حمله تروریستی اخیر در شیراز، با اشاره به این 
سخن شهید آوینی که گفت »در این عالم رازی 
است که جز به بهای خون فاش نمی شود«، اظهار 
داشت: اتفاقاتی که امروز با آن  مواجهیم، جنایات 

ددمنشانه گروه های تکفیری و داعشیان است که 
در حرم مطهر حضرت احمدبن موسی اتفاق افتاد 

و مردم ایران را داغدار کرد.
وی تاکیــد کــرد: مردم با حضور پرشــور 
خود در این مراســم، ید واحــد خود را به دنیا 
نشــان دادند و اعلام کردند که دشمن واقعی را 

تشخیص می دهند.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی فارس، 
دشــمن اصلی ملت بزرگ ایران را اســرائیل ، 
انگلیــس و آمریکا عنــوان و تصریح کرد: مردم 
ایران با حفظ اتحاد خود، دشمن را ناامید کرده 
و انتقام خون تک تک این شهدا را خواهد گرفت.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس:
مردم با حضور پرشور در تشییع شهدای حرم 
اتحاد و همبستگی ایران را به دنیا نشان دادند

یزد-خبرنگار کیهان:
رئیس کمیسیون امور داخلی کشور 
و شوراهای مجلس با بیان اینکه بررسی 
طرح افزایش تعداد نمایندگان به زودی 
در کمیسیون به اتمام می رسد، گفت: در 
صورت تایید در صحن مجلس، 2 نماینده 

به استان یزد اضافه خواهد شد.
دکتر محمد صالح جــوکار در گفتگو با 
خبرنگار کیهان یزد،  با اشــاره به بررســی 
افزایش تعداد نمایندگان مجلس در کمیسیون 
امور داخلی کشور و شوراهای مجلس، گفت: 
بحث افزایش تعداد نمایندگان مجلس چندین 
شاخص از لحاظ پراکندگی جمعیت، مسائل 
امنیتی، جمعیــت و محرومیت دارد که در 

کمیسیون مورد بررسی قرار گرفت.
رئیس کمیســیون امور داخلی کشــور 
و شــوراهای مجلس با بیان اینکه برخی از 

اســتان ها از نظر تعداد نمایندگان مجلس 
مشکلی ندارند، افزود: برخی از استان ها نیاز 
به بررسی مجدد داشت که کارگروه با حضور 
مجمع نمایندگان آن استان نشستی برگزار 
خواهد کرد و در صورت امکان تا پایان هفته 

آینده این موضوع به سرانجام برسد.
وی گفــت: طبق شــاخص های تدوین 
شده به اســتان ها یک یا دو نماینده اضافه 
خواهد شــد و برخی استان ها هم بر اساس 
 این شــاخص ها شاید مشــمول این طرح

نشود. 
رئیس کمیســیون امور داخلی کشور و 
شــوراهای مجلس اضافه کرد: نهایتا پس از 
به اتمام رسیدن این طرح در کمیسیون، در 
صحن علنی مجلس به رای گذاشته خواهد 
شــد و اگر رأی بیاورد، مشــکل حوزه های 

انتخابیه حل خواهد شد.

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای مجلس:
در صورت تأیید در صحن مجلس

2 نماینده به استان یزد اضافه می شود


